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Datum : 11 juli 2016 
 

Betreft : activiteitenoverzicht  
 

 
 
Conform toezegging aan de gemeenteraad van 12 april jl. doe ik u hierbij een periodiek overzicht 

toekomen van de activiteiten rondom het dossier PFOA/Chemours. 
 

Periode 16 juni – 8 juli 
 

1. Achter de schermen wordt flink doorgewerkt om de verschillende aanbevelingen vanuit het 

RIVM-rapport en de extra acties uit te voeren. Ter informatie is de meest recente brief van 
de staatssecretaris van Infrastructuur en Milieu, mw Dijksma, d.d. 4 juli 2016 bijgevoegd 

over de voortgang op het onderzoek PFOA. Zie bijlage. 
 

2. Op 28 juni is er de eerste bijeenkomst geweest van de Klankbordgroep. Aan de 

klankbordgroep, die onder leiding van het RIVM staat, nemen bewoners (waaronder 2 inwoners 
van Sliedrecht), Chemours en de verschillende overheden (ministerie IenM, provincie Zuid-

Holland en de 3 betrokken gemeenten) deel. De Klankbordgroep is gericht op de voortgang in 
het steekproefonderzoek, maar er is ook informatie gedeeld over de andere opdrachten die 

uitgevoerd worden. 
 

3. Naar verwachting ontvangen de geselecteerde deelnemers medio september een uitnodiging. 

Afgesproken is dat voor Sliedrechtse inwoners het onderzoek in Sliedrecht wordt 
afgenomen. 

 
4. Het college heeft kennis genomen van het motie "Duidelijkheid" van de gemeenteraad van 

Dordrecht over PFOA. Kern van de motie is de vraag of het college van Dordrecht een regeling 

wil treffen voor bewoners op de Staart (te Dordrecht) die graag een bloedtest willen, maar 
deze niet kunnen betalen.  Op 1 juli jl. heeft gemeenteraadslid Van Rees (PvdA-fractie) hierover 

vragen gesteld aan ons college. Zie ook de antwoorden op de art. 39-vragen d.d. 8 juli 2016. 
 

Tijdens de raadsbijeenkomst op 12 april 2016 over het rapport van het RIVM over de 

blootstelling aan PFOA heeft de voorzitter van de Kringloopwinkel Sliedrecht een aanbod 
gedaan om bloedtesten te bekostigen. Het college heeft de voorzitter gevraagd of de 

Kringloopwinkel – rekening houdend met het steekproefonderzoek van het RIVM – de kosten 
wil vergoeden voor inwoners binnen het contourengebied die niet mee kunnen doen aan dit 

onderzoek en die een bloedtest niet kunnen betalen. De voorzitter heeft daarop zijn aanbod 
herhaald. In overleg zal naar een praktische uitvoering gezocht worden.  

 

5. Dit logboek zal i.v.m. het zomerreces eind augustus weer verschijnen. Mocht er aanleiding 
toe zijn dan wordt u natuurlijk geïnformeerd. 

 


